
 

Dat de intensivering van de inspectie in de gastouderopvang geld kost is logisch. Het feit dat er nu 

een besluit ligt om dit vanaf 2023 geheel ten laste te leggen bij de ouders die gebruik maken van 

gastouderopvang in plaats van sectorbreed de extra last te verdelen vind ik onverteerbaar. De 

gastouderopvang voelt zich vaak het stiefkindje en dit gevoel is niet onterecht. Dit is weer een 

voorbeeld! Extra toezicht om de gastouderopvang goed te monitoren en de kwaliteit daarmee te 

borgen is belangrijk. Maar: Wordt de kwaliteit gediend als deze fikse verlaging van het maximum 

uurtarief wordt doorgevoerd? Integendeel! 

De gastouderopvang heeft, zeker in de afgelopen twee jaar, laten zien van enorme waarde te zijn. 

Vooral ouders uit de zorgberoepen kunnen met hun zeer flexibele opvangbehoefte vaak het beste 

terecht bij de gastouder. Deze groep ouders wordt door dit besluit hard geraakt en de 

toegankelijkheid komt zo onder druk te staan. Overheid: Zie nu eindelijk de gastouderopvang als een 

belangrijk en onmisbaar onderdeel van de sector kinderopvang met z'n eigen kwaliteiten. Alleen met 

gastouderopvang als gelijkwaardig onderdeel binnen de sector kinderopvang zal de opvangbehoefte 

van alle ouders in Nederland gewaarborgd kunnen worden. 


